NOTICE 通告

PDC-2025-N186

致瑜翠園各住戶:

公眾地方擺放雜物

服務處發現有住戶在樓層公眾地方擺放物件如鞋類、鞋櫃、單車或雜物等,此舉不但影響公眾衛生、阻礙火警逃生及大廈觀瞻,鞋類所產生的異味更會對鄰居構成滋擾。

為保持公眾地方暢通及環境衛生,懇請各住戶為他人著想,切勿將鞋類、 鞋櫃、單車或雜物擺放在公眾走廊,共建一個舒適的居住環境,多謝合作。

如有任何疑問,請在辨公時間致電 2458 7256 與服務處職員聯絡

瑜翠園服務處

Date: 3 December 2025

2025年12月3日

To: All Residents of Peridot Court

Placing of Articles in Common Area

It comes to our attention that some residents placed their shoes, shoes box, bicycle or articles in common area. Such behavior not only affects the living environment but also causes the safe hazards for hindering the hallway. Odorous smell coming from the shoes also cause nuisance to neighbours.

In order to preserve a safe, comfortable and environment hygienic, we advise all residents to be considerate and not to place shoes, shoes box, bicycle or articles in common area. Thank you for your co-operation.

Should you have any enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court Management Services Office

通告張貼至 10-12-2025

This notice will be posted until 10 December 2025

This notice can be read on Live e-asy app. All rights reserved.

此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有,不得轉載。

詳情請瀏覽網站:<u>www.peridotcourt.info</u>

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info



啟 勝 管 理 服 務 有 限 公 司 Kai Shing Management Services Limited